

Title (en)

METHOD OF PRODUCING LENO WEAVE CYLINDRICAL FABRIC AND CIRCULAR LOOM FOR EXECUTING THE SAME.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINES ZYLINDRISCHEN GITTERGEWEBES SOWIE RUNDSTUHL ZU DESSEN ERZEUGUNG.

Title (fr)

PROCEDE DE PRODUCTION D'UN TISSUS CYLINDRIQUE A ARMATURE GAZE ET METIER A TISSER CIRCONNAIRE DE MISE EN OEUVRE DE CE PROCEDE.

Publication

EP 0057237 A1 19820811 (EN)

Application

EP 81902245 A 19810730

Priority

JP 10650780 A 19800801

Abstract (en)

Method uses circular loom. Each leno warp thread (Y2) passes from a guide (45) to a gage ring (46) via an eye (41a) in the top of a spring-loaded skeleton heald (39) whose legs respectively pass through the eyes (37a,38a) of inner and outer standard healds (37,38) that are oppositely movable up and down. The ground warp thread (Y1) goes from the guide (45), between the skeleton heald and the inner and outer standard healds, through a pair of rods (47) fixed to guides (15,16) for shuttles (13), optionally under a roll (14), and then to the gage ring. Ground warp threads only move around the tops of skeleton healds, from and to a generally straight-line position, warp thread intertwining being effected mainly by leno warp movement. Process is for weaving bags for vegetables in a loom, as in e.g. US3961648.

Abstract (fr)

Plusieurs batis de lames de harnais ont une disposition circulaire en deux rangees, chaque bati de lame de harnais d'une rangée interne est verrouillé avec un bati d'une rangée externe et forme avec ce dernier une paire. Une paire de batis de lames de harnais supportent des lames de harnais standard (37,38) pour une chaîne de gaze (Y2) une lame de harnais d'ossature (39) est associée à la paire de lames de harnais standard (37, 38) et est pourvue d'un oeil (41a) pour guider la chaîne de gaze (Y2). Une chaîne de fond (Y1) est maintenue sensiblement dans un état immobile, la chaîne de gaze (Y2) est soulevée et une ouverture est aménagée d'un côté de la chaîne de fond (Y1), puis elle passe sous la chaîne de fond (Y1) à l'ouverture suivante, puis elle est soulevée et ouverte, et ainsi un tissu cylindrique à armure gaze est tissé.

IPC 1-7

D03D 37/00; D03C 7/00

IPC 8 full level

D03C 7/00 (2006.01); **D03C 13/00** (2006.01); **D03D 37/00** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

D03C 7/00 (2013.01 - EP KR); **D03D 37/00** (2013.01 - EP KR)

Cited by

CN112410995A; CN106081716A; AT387993B; FR2685358A1; EP1967623A2; US6244304B1; WO9923288A1

Designated contracting state (EPC)

AT FR GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0057237 A1 19820811; EP 0057237 A4 19821125; IT 1137763 B 19860910; IT 8123282 A0 19810731; JP S5735028 A 19820225; KR 830006499 A 19830924; KR 840001904 B1 19841024; PH 19067 A 19851217; PT 73451 A 19810801; PT 73451 B 19821021; WO 8200480 A1 19820218

DOCDB simple family (application)

EP 81902245 A 19810730; IT 2328281 A 19810731; JP 10650780 A 19800801; JP 8100171 W 19810730; KR 810002802 A 19810801; PH 25987 A 19810730; PT 7345181 A 19810730